
 

                                                                               

 

26.10.23 

 פרוטוקול  -25/10/23ישיבת הנהלה 

 משתתפים:

 ועדת הנהלה: לין קפלן, אבי אליהו, איילה רבין, יונת חגאי ארז, רותם ריעני, סיגל שמבירו.

 גורמי מקצוע: תהילה מימון, אלדד חזי.

ראש המועצה פתחה את הישיבה בברכות על התכנסות ראשונה של הקואליציה והסבירה כי למליאת  

 נובמבר יועלו תב"רים הכרחיים בלבד.

 ₪, מקור מימון קרנות הרשות. 800,000פתיחת תב"ר תשתיות תקשורת בבתי הספר על סך  .1

 הנושא. ראש המועצה הסבירה את הצורך בשדרוג תשתיות התקשורת ודחיפות 

 הצבעה: ועדת ההנהלה אישרה פה אחד את תב"ר תשתיות התקשורת בבתי הספר.

 ן קרנות פיתוח. ₪. מקור מימו 800,000הגדלת תב"ר שיקום דרכים ומדרכות בסך של  .2

 ראש המועצה הציגה את הצורך והסבירה כי תוצאות סקר המסעות יוצגו בתום המלחמה.

 את תב"ר שיקום דרכים ומדרכות. ועדת ההנהלה אישרה פה אחד  הצבעה:

- ממשרד התחבורה ו  ₪2,054,747, מקורות מימון:  2,600,000הגדלת תב"ר הנרקיס כנען בסך של   .3

 מקרנות הרשות.  545,253

 ראש המועצה הציגה את עיקרי הפרוייקט. התכנון יוצג במליאה.

 הצבעה: ועדת ההנהלה אישרה פה אחד את תב"ר הנרקיס כנען.

 ₪, מקור תקציבי קרנות הרשות. 500,000תב"ר נגישות )פיזי+ שירות( בסך של  פתיחת .4

 ראש המועצה הסבירה את הצורך בעמידה בתכנית רב שנתית להנגשות. 

 הצבעה: ועדת ההנהלה אישרה פה אחד את תב"ר נגישות.

 ₪, מקו תקציבי קרנות הרשות. 200,000פתיחת תב"ר לצורך איטום גג המתנ"ס בסך של  .5

 תהילה הסבירה את הצורך הדחוף לפתיחת התב"ר לקראת החורף. 

 הצבעה: ועדת ההנהלה אישרה פה אחד את תב"ר לאיטום גג המתנ"ס. 

 ₪. 5,300,000בסך של  -הקמת מערכת סולארית ליצירת חשמל -825הפחתת תב"ר  .6

 ראש המועצה הסבירה את מהות צמצום התב"ר. 

 מיליון ש"ח. 5.3- לצמצם את תב"ר מערכת סולארית בהצבעה: ועדת ההנהלה אישרה פה אחד 

 .30.06.2023ליום  2הנחת דוח רבעון  .7

 מהתקציב.   100%- דוח מאוזן, עומדים בתקציב. ביצוע של כ -אלדד הציג וסקר את הדוח הכספי

 

 

 

 



 

 

 

 .2022  -תיקון, התשפ"ג -(תיעול)אישור חוק עזר לתל מונד   .8

התקבלו הסברים על כלל השאלות   פגישות שהתקיימו בנושא.אלדד הסביר את המתווה שמוצע אחרי 

 עם היועץ המשפטי לפני שליחה.רותם ביקש לדבר שוב שהועלו. 

ההחלטה היא כי ככל שיש הערות אחרי השיחה הן יועברו עד יום חמישי בצהריים וככל ואין שינוי  

 הצעת ההחלטה מקובלת על כולם.

 

 רשמה: תהילה מימון 

 

  


